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Toika 1. dnevnega reda

Predsednik je otvoril redni letrri obini zbor in pozdravil navzole dlane simpatizerje in goste.

Prisotnih je bilo 65 dlanov od skupno L43 dlanov z veljarrno tlanarino in volilno pravico, to je 45%. Z
zborom smo priieli ob 18.3O pol ure po predvidenem zatetku.

Totka 2. dnevnega reda

Izvolitev organov zboratlanov
a. Delovni predsednik: Igor Rozman
b. Zapisnikar in dva overovatelja zapisnika:

Zapisnikar Katja Zrim5ek, overovatelja Andrej Zrimiek in ]anez Kastelic
c. Verifikacijska komisija: Eva Pra5nikar, Andrej Zrimiek in Alenka Volk



eUrri potrdijo delormo predsedstvo soglasno"

Toika 3. dnevnega reda

Menjava ilana disciplinske komisije zaradi odstopa Vineta Kljuna.
Predlagana je bila ]asmina Gungl Sdap.

etani potrdijo spremembo dnermega reda in izvolitev soglasno, nihfe ni proti, nihde se ne vzdrZi.

Toika 4. dnevnega reda

Porodila o delovaniazdrui,enia v letu 2022

a. Porolilopredsednika

Poroiilo predsednika zaleto 2A22

Ze v zaietkuporoEila bi rad izpostavil, da mi je bilo v izjemno zadovoljstvo voditi SiQHA in sodelovati
ptav zvsemi dlani UO in SS ter biti v neposrednem stiku s tlanstvom. 5e posebno slednje mi zelo veliko
pomeni, ker na "terenu " dobimo najbolj pristne in{ormacije o dogajanju tnrzvajarriuzastavlierrih ciljev,
kakor tudi o pobudah zanaprej.
Rad bi poudaril, da smo skupaj zUA in SS v celoti izpeljali zastavljeno programsko shemo in bili pri
tem tudi finan&ro uspelni. V primeru SiQHA, kot neprofifire organizacije, ne pomeni "biti finandno
uspelen " ustuarjati dobiiek, ampak pomeni pokrivati tekoie strolke organizaciie, poravrrati stroSke

prireditev, ki smo jih organizirali in v primeru "vi5ka " sredstev le ta prerazporediti v nadaljne
promocij ske aktirrnosti.
V letu 2022 smo se lotili pridobivanja novih sponzorskih pogodb , kar nam je tudi zadovoljivo uspelo.
Pridobili smo namrei enega zlatega sponzorja Italfiocchi Monfort Iz Italiie z vplaiilom 1.200€, 9

srebmih sponzorjev z vpladili 300€ ( BetaMed , Breden! Dietpharm equine , D-Horsebags,
HappyHorses, Omnicron, Lux Equine vet, RanchMarina, hrterexport ) ter enega bronastega sponzorja
Gallino. V napovedniku 2a2023 imamo najavljenih 5e nekaj interesentov in 5e posebno me veseli, da se

zanimajo tudi tuje firme. Sponzorska sredstva so nam zelo pomagala, saj smo lahko sredstva uporabliali
za dvigkvalitete prireditev ( napovedovalec, fotograf...itd) in dodatro pokrivanje finanEne "izgrbe",
k-t ie i:al pri nakaterih prireditvah neizogibna.
V letu 2A22 irrrarrto povetano Stevilo novih dlanov, kar kaZe na aktiven odnos SiQHA na terenu in za
2023 planiramo 5e ojaiatinaSo prisotorost z gostovanjem in DEMO timom, ki je v nastajanju. Y Leb,t2A22

smo imeli / se udeleZili 1"0 dogodkov, kar je zelo lepo Stevilo!
ee jihna kratko predstavim:
1. 24.- 28.2" AQHA konvencija v Las Vegasu
2. 9.4. obini zbor ilanov SiQHA
3. V aprilu 1. Dvodnevna tekma zapokalSIQHA (Ranch Marina)
4. 28. in 29.mal Horsemanship C*p ( Slovenski trenerji ),
5. ?-5. jlortrjZ.Tekmalenodnerma zapokal SIQHA (SM Ranch)
6. 5.-7.8. udeleiba na Wild Wild West Fest (velika zahvala Tonetu Godcu)
7. 16.-L8.9. AQHA Educational Markeplace (s Karin Prevedel)
8. 1.10. enodnerrna tekma zapokaLSIQFIA na Ranch Marina (nadomestura za Ranch Prebil)
9. 15.-16.10. rejska razstava
10. 5.-6.11. zadnja, tudi dvodnerma tekma (Grad Prestranek)



Z veseljem lahko ugotovim, da so vsi SS sveti delovali zelo dobro in aktivno, kar je tudi jasno razvidno
iz odlidne udeleibe prav na vseh dogodkih.

Zadovoljni smo tudi z udeleibo in povabili na zunanje dogodke .

Kar bi tudi rad 5e ne nazadnje poudaril, je 5e uspe5na izvedba in nadaljevanje aktivnosti v sklopu
sponzoriranega rejskega programa QSP v sodelovanjem z matiEnim zdruZenjem AQHA.
Finandno porodilo bo podala sekretarka Katja Zrim5ek.

b. Finanlno poroEilo-

Poroiilo je pripravljeno na podlagi prejetih sredstev ter plaianih radunov in pripravljeno v skladu z
vsebino Statuta zdraLenja.

stanie 1|1,.2A22 v druStvenem skladu gotovina v blagaini 233,87€

transakcijski ratun EUR 8.809,53€

transakciiski raiun USD 2.978,04€

predpla[ni5ka kartica EUR 272,86€.

PRIHODKI ODHODKI
donaciia AOHA 5.094,49

dlanarine SIOHA 3.980,00

nrist:evki dlanov Startnine tekme 4_2AO,OA

prispevki dlanov reiska 1.520,00

prispevki tlanov delavnice SIQHA in EDUC MP 3.250,00

prispevki ilanov QSP program 5.91'1.,69

drusi prihodki, promociia in ozvofenie..itd 300,00

sponzorska sredstva 3.650,00

27.906,18

nadomestila banka -179,'1.5

po5furine, takse, pis.mat. -482,86

dlanarine drusim ors 0,00

zbor dlanov, pogostitve -950,05

konvencija AQHA, SUMMft -3.L63,66

reiska tazstava* -976,02

tekmovania * -5.242,87

lzobraiev aria SIQFIA, EDUCATIONAL MP. -5.039,32

splebra skan -82,96
promociiski materiali -3.345,72

davek od dohodka profiture deiavnosti -'1,57,67

tehniina oprema. osnovna sredstva 0,00
pokali in naerade -3.892,84

skciki OSP prosrama -2.38O83

ra6unovodske storitve -244,4O

-26.L&7,95

poslorrni tzid2A?2 't.758,23



stanie na dan 31.12.20?2 gotovina v blagaini 52,38€

transakciiskira{unEUR 14.90L,6(re

transakcijski rafun USD 0,00€

predplainiSka kartica EUR 487"58€

c. Poroiilonadzornegaodbora

etaninadzornega odbora so pregledali vso finanEno dokumentacijo in finandno porodilo zaleto2022.

Pri pregledu finandnega poslovanja zdrulenjanibilo ugotovljenih nepravilnosti. FinanEno stanje je

razvidno iz sarnega poroiila.

d. Porotilo disciplinske komisiie

V letu 2022 dtxiplinska komisija ni obrarmavala nobene prijave kr5enja pravrl, ki bi zahtevala uvedbo

disciplinskega postopka.

e. Porcfila strokowrih svetov in direktoda za medlnarCIdlne zadeve

- Poro{ilo strokovnega sveta zareio

Strokormi svet za rejo se je 10. februarja udeleZil licenciranjai.rebcev, ki je potekalo na Kliniki za

reprodukcijo in velike iivali - Veterinarske fakultete v Ljubljani. Pripelianih je bilo sedem irebcev.

Z Oddelkom za selekcijo konj smo aktirrno sodelovali skozi vse leto. Kot Ze omenjeno na licenciraniu

irebcev, od julija dalje pa pri iipiranju irebet na preglednih mestih po vsej Sloveniji. V letu 2022ie

bilo registriranih 91 AQH Lrebet, 1,4 irebetpasme APH ter 5 Zrebet Pasme APP. Opravljeno je bilo

tudi identificiranje 4 konj starej5ih od enega leta ter 5 preregistr acr1. Za sprejem v rodorrno knjigo je

bilo pregledanih 27 AQEkobil I APH ter 4 APP.

V oktobru smo izpeljali dvodnermo Rejsko razstavona Gradu Prestranek. Na ocenievanjeiebilo

pripeljanih 47 konl.Tekom razstave je potekalo tudi iipiranje irebet in licenciranje Zrebcev.

Licencirana sta bila 2Zrebca. O skupno devetih licenciranih Zrebcev v letu 2}22ith5 5e ni dokonlalo

licence, ker lastriki 5e niso predlolili vse zahtevane dokumentacije.

Tako v let:u2022kot tudi v preteklih letih, smo bili ilani SS za rejo na volio in v pomod rejcem vseh

treh pasem pri urejanju dokumentacije ter odgovarjali na vsa vpra5anja Povezana zrc1o-

Zahvaljujemo se varn zaizkazarro zaupanje in obljubljamo verrl, da se lahko tudi v prihodnie za

pomod pri reji obrnete na nas.

- Porotilo strokovnega sveta za SPort

V Ietu 2022 so se aktirrnosttzdruLenla SIQHA nadaljevala v taki obliki kot pred iasom izbruha

koronavirusa. SIQHA je v letu 2022soarganizirala Sest tekem

etarri odbora za Sport smo bili prisotori na vsaki tekmi kot delegati. Pred vsako tekmo so stopili v

kontakt z organizatorjem in se dogovorili o poteku tekem, sodnikih in namestitvi koni ker je to postal

tudi vetji problem pri organizaciji tekem. Same tekme potekajo dokaj rutinirano. Pri razporeditvi

disciplin je bilo nekaj sprememb- reining discipline so se prestavile za ostalimi disciplinami predvsem



zarladi ogrevania konj. Vsem organizatorjem je bil omogoden reklamni prostor na SIQHA panoju ter

zagotovljene so bile rozete za tekmovalce uvrStene do petega mesta za vsako kategorijo posarnezne

discipline. NajboljSim trem uwltenim tekmovalcem, ki so tekmovali izven konkurence so bile

podeljene diplome. V letu 2022so bile za najboljle tri uvrstitve za DP zagotovljene tudi praktidne

nagrade s strani sponzorjev

Opravljenih je bilo 13 preizkusov znanja za nove tekmovalce. Na 6 tekmah je bilo skupaj 384 Startov,

od tega 302 za toike drZavnega prvenstva in82 zapokal organizatorja.

Tekmovalne prireditve in Stevilo Startov v leba2}22:

Lokacija tekmovanja DP IK Stevilo Startov (DP+IK)

Ranch Marina sob.23.4.2022 59 17 76

Ranch Marina ned.24.4.2022 52 13 55

SM Ranch sob.,25.6.2022 41 8 49

Ranch Marina sob.,'1..10.2022 45 15 60

Grad Prestranek, sob., 5.11.2A22 52 16 58

Grad Prestranek, ned., 6.LL.2022 53 13 66

SKUPAI 302 82 384

Zahvaljujemo se nalim dlanicam ]ani, Tamari in Andreji ki so na samem tekmovanju pomagale pri
prijavl izpisu Startnih list in vnosu rezultatov in pa seveda Katji in Andreju za vse ostalo opravljeno

delo pred in po tekmi, da poteka brez vetjih zapletov. Zahvala tudi tistim, ki so pomagali pri
postavitvi in pospravljanju proge predvsem za kategorijo trail.

V SIQHA delamo vsi voluntersko in je vsaka pomod dobrodoSla. Spodbudili bi vse ilane SIQHA in
ostale, ki bodo prisotri na tekmah, da tudi v prihodnje priskoiijo na pomoi pri pripravi in
pospravlianju maneZe in postavitvi reklamnih panojev, kavalet, vrat in ostalega.

- Poroiilo strokovnega sveta za izobraievanie

V letu 2022 smo sledili planu tzobraievarria, ki smo si ga zadali v zatetku leta.

Izvedena so bila naslednja izobraZevanja:

- Horsemanship camp pod vodstvom slovenskih trenerjev in jahaiev;

- Pregledtekmovalnegapravilnika;

- Educational Marketplace Clinic pod vodstvom Karin Prevede|

- lzabraievanje v okviru rejske razstave.

- Porotilomednarodnegadirektoria



Kot mednarodni direktor sem v letu 2A22 aptavil naslednje obveznosti do AQHA:

- Priprava Business plana za poslormo leto 202LPA22

r PoroIilo o porabi sredstev z dokaztTi

- Obnovitev pogodbe >Affiliate Agreement,, v sodelovanju s predsednikom

- Priprava letorega Poroiila
- Pomod ilanom pri urejaniu registracii in transferov v povezavi z AQHA

2. Mednarodno sodelovanie

- Udeleiba na Konvenciji AQHA v Las Vegasu

- sodelovanje na online klicih Intemational oddelka v letu 2022ieAQHA uvedel dvomeseirre klicg

ki so namenjeni usklajevanju, odpravljanju telav in podajanju predlogov zaizboli{ave

- Sodelovanjena FEQHA online konferenci

Sodelovanje pri obiavah na splefiri strani-

sodelovanje pri prijavi na Educational Market Place {2122irl2023\

Sodelovanje pri izvedbi QSP plograma, komunikacija z AQHA, poSiljanie porodila in breeding

reportov

ToIka 5. dnevnega reda

Razprava po porotilih
Razprave ni bilo.

Toika 5. dnevnega reda

Potrditev letnega poroiila o poslovaniu zdru"ieni a zaleto 2022

euni potrdijo poroiila soglasno, nihEe ni proti, nihde se ne vzdrzi.

Totka 7. dnerrnega reda

Program dela in finanirri plao;rza leto 2023

SIQHA je v prvi vrsti rejska organizacija, zato najprei nekaj planov na podrorju reje'

- NaIa ekipa SS za rejo bo aktivno sodelovala s Kliniko za zdravstverlo varstvo in rejo konj'

Izvedeno je bilo ze spomladansko licenciranie plemenskih zrebcev.

- Nadaljevalibomo s programom QSP in sprem$ali dogajanie. Letosbo Zrebila pribliZno polovica

kobil udelezenih v programu. Kar nekaj iih bo $e letos semenjenih.

- Dolodili bomo kriterije za nominacijo priznania rejca leta, ki ga podeljuje Ministrstvo za

kmetijstvo, gozdatswo in Prehrano
- Izvedli bomo tzobrailevania za pripravo konja na rejsko ocenjevanje



- V oktobru bomo pripravili rejsko razstavo

Y zdtuLenlu se zavedamo, da jetzobrai,evanje kljuino za naSo uspeSno prihodnost. Svoje znanje bodo
z nami tudi letos delili tako domadi, kot tuji izvajalci.
- V mesecu firarcu bomo izvedli tradicionalno slovenski Horsemanship Camp, prijave 5e

sprejemamo.
- Tudi letos smo uspe5no oddali vlogo za Educational Marketplace delar,rrico pod vodstvom

AQHA profesionalnega trenerja ki bo izvedena prvi vikend v maju.
- V septembru bomo organizirali po razlilnih lokacijah pripravo konj in lastnikov na rejsko

razstavo.
- Glede izobraZevanj so prGle tudi pobude, da bi prileli s kak5no tekmoval:ro disciplino za mlade

konje ali sploh za predstavitev na roki. Tako bomo predvidoma izvedli delarrnico showmanshipa
in osnov halter discipline.

- Prejeli smo tudi pobude za predstavitev rodeo disciplin (barell racing, pole bending...) in
potrudili se bomo, da pripravimo tudi kak5na taklno predstavitev.

v. Cilj uspeSne reje in intenzirrnegaizabraievanja so uspe5ni tekmovalci Po posameznih western
disciplinah.
- Vnaslednjemletubomov odboru zaiportskupaj zorganizatorjisodelovalipripripraviin

organizaciji predvidoma Sestih tekem na leftri rarmi, ki bodo Stele za pokalne prvake SIQHA .

Delegati bodo 5e naprej v pomoi pri organizaciji tekem.
- Iz strani tekmovalcev in trenerjev je prGla pobuda o spremembi kategorije Rookie, glede

se5tevanja todk. To je 5e v f.azi dogovarlania. Gre pa zato dabi bila kategorija namenjena izkljuEno
mladim in neizkulenim jahaiem. O vsem boste pravodasno obve5teni.

- Prijave na tekme 5e naprej potekajo preko obrazcana e-prijavi. Predhodna prijava omogoia
nemoteno delo na dan samega tekmovanja.

- etani odbora po kontani tekmi poskrbijo zarazglasitev rezultatov in podelitev.
- Organzatorjem bomo omogoiali objavo reklame na panoju SIQHA.
- Zaprosili bi organizatorje, da bi tako kot v preteklem leto poskusili priskrbeti nagrade ali

praktiina darila za tekmovalce.

5e naprej bomo krepili uspe5no sodelovanje z matiino organizacijo AQHA. Mednarodni predsednik
bo opravljal redne zadolZitve:
- Priprava finanEnega plana
- Ureditev potrebnih pogodb za obnovitev statusa podruinice AQHA (affiliate)
- Pomod tlanom pri urejanju zadev z AQHA
- Sodeloval pri drugem letu QSP programa
- Pripravljal poroiila in oddajo breeding reportov
- Sodeloval pri FEQHA aktirmostih

Trudili se bomo pridobiti 5e dodakra sponzorska sredstva, ki jih bomo namenili za promocijo
zdralenlain pasem.

Pod budnim odesom nadzornikov bomo skrbeli, da bo finandno poslovanje zdrulenla pregledno in
udinkovito.



Na vseh podrodjih bomo veseli vseh ilanou ki bi se neun aktirrno pridruZili na razlidnih podrodjih. Vsi
delo opravljamo v prostem dasu in ni vedno enostarmo najti dasa zavse ideje in vso koliiino dela, ki
smo si gazadalt.

NaSa glarma naloga 5e naprej bo razvg western podrotja v Sloveniji!

Predlog finanine konstrukcii e 2023

PLAN 2023 PRIHODKI ODHODKI
donacija AQHA 3.500,00

AQHA educational marketplace 2.500,00

dlanarine SIQHA 3.00000
prispevki ilanov tekme 2.500,00
prispevki ilanov HC 1.000,00
prispevki ilanov EDUCA. MARKETPLACE 1.500,00
prispevki dlanov reiska 1.000 00
prispevki delavnice 2.00000
drugi piihodki, promociia in ozvoderrie..itd 500,00

sponzorska sredstva 2.00000

r.9.50o00
nadomestila banka -200,00
po5todne, takse, pis.mat. _50000

tlanarine drugim org -430,00

zbor dlanoR pogostitve -1.000,00

konvenciiaAQHA -2.00o00
rzobt aZev ania dlanov educ.marketplace -4.00000
nagrade tekmovalcem -2.50000
reiska razstava -2.00000
tekme -2.000,00

delarmice -1.500,00
promociia, promoci'iski materiali -2.000,00

-18.13000

ToIka 8. dnevnega reda

Potrditev progama dela in finaninega plana zaleto 2A23

eUni soglasno potrdijo program dela in finandni planzaletol}I3.

Toika 9. dnevnega reda

elanstvo in ilanarina 2A23 ostaiaenaka, kot prejSnja leta.

o pristopnina 2O00€

o redna lefura tlanarina: 40,00€



. nadaljnja druiinska dlanarina 10,00€

. tekmovalna (mladina do 15.leta): 20,00€

Clani soglasno potrdijo predlog.

Totka L0. dnevnega reda

Razno

G.Darko Platovnjak z Veterinarske fakultete je predstavil nekaj statistike na podrotju Zreb{arstva.

Letos je bilo licenciranih 23 Zrebcev. Opozoril je, da imajo od 20 ZreHarjev le Stirje registrirano

pripustrro postajo, zato ostali po pravilih ne smejo pripu5dati d*grh kobil. Izpostavil je tudi problem

nedokondanja licenciranj, saj morajo latniki Lrebcev poleg samega licenciranja poskrbeti 5e za vse

potrebne in obvezne teste. Zrebci niso licencirani, dokler ne izpolrrijo vseh pogojev.

Prav tako je nekaj statistike na podrodju reje predstavila ga.Karolina |amnik Cerk iz Veterinarske

fakultete. Odgovorila je tudi na vpraSanja g.Jana Vatovca in g.JoZeta Orla na temo pridobitve rdetih
IDjev.

Igor Rozman je podal porotilo iz konvencije AQHA.

Zaptsntk pripravila: Katja Zrimiek
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